

Subject: Acceptance of Resignation of Chief Executive Officer and Appointment of an Acting Chief Executive Officer

الموضوع: قبول استقالة الرئيس التنفيذي وتعيين رئيس تنفيذي جديد بالإنابة

Date: 24.08.2025

التاريخ: 24.08.2025

In compliance with the disclosure regulations, this is to inform that Eng. Ahmed Al Azkawi has resigned from the service of OQ Exploration and Production S.A.O.G. (the "Company"), on 24<sup>th</sup> August 2025 for personal reasons.

امتثالا لقواعد الافصاح، نود أن نفيدكم علماً أن الفاضل/ المهندس أحمد الازكوي قد قدم استقالته من شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. ("الشركة") بتاريخ 24 أغسطس 2025 لأسباب شخصية.

The Board has accepted his resignation at the Board meeting held on 24<sup>th</sup> August 2025. The Board would like to take the opportunity to thank Mr. Ahmed Al Azkawi for his efforts and wish him all success for his future.

وقد قبل مجلس الإدارة استقالته خلال اجتماع المجلس المنعقد في 24 أغسطس 2025 ويود المجلس أن ينتهز هذه الفرصة ليشكر الفاضل/ المهندس أحمد الازكوي على جهوده ويتمنى له كل التوفيق في مستقبله.

It has been resolved to appoint Mr. Mahmoud Al Hashmi as Acting Chief Executive Officer. To be noted that Mr. Mahmoud Al Hashmi is the Chief Operating Officer in the Company.

كما تم تعيين الفاضل/ المهندس محمود الهاشمي للقيام بأعمال الرئيس التنفيذي بالإنابة.حيث أن الفاضل محمود الهاشمي يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في الشركة.

Warm regards,

OQ Exploration and Production S.A.O.G.

مع خالص التقدير والاحترام، أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع.

Yours sincerely,

Jaber Al Naamani Chief Financial Officer

